
Zápisnica 

zo 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 16.08.2019 

v zasadacej miestnosti obecného úradu o 18.00 hod. 

 

  

Prítomní:  Starosta obce: Ing. Marián Paulisz  

                   Poslanci OZ: Mgr. Peter Gálik, Norbert Gyepes, Patrik Gyepes ,  

                                         Ing. Dušan Lydik, Peter Lüley, Mgr. Miloš Tigyi, Bc. Mário Šranko. 

 

Program: 
                 1. Zahájenie. 

                 2. Procedurálne úkony – (prerokovania a schválenie programu rokovania, voľba  

                     návrhovej komisie, určenie overovateľov  zápisnice a zapisovateľky). 

                 3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

                 4. Prerokovanie školského obvodu.  

                 5. Dodatok k zriaďovacej listine Materskej školy Dolné Obdokovce.               

                 6. Prejednanie realizácie projektu na základe Výzvy MAS - Výzva PRV, 

                     opatrenie 7.2. 

                 7. Rôzne.     

                 8. Sumarizácia prijatých uznesení. 

                 9. Záver.  

 

1. Zahájenie. 

Starosta obce Ing. Marián Paulisz zahájil zasadnutie, privítal všetkých prítomných poslancov 

OZ, zamestnankyne obecného úradu, a hosťa p. Vladimíra Špánika zo Združenia občanov  

miest a obcí Slovenska (ZOMOS), ktorý svojou činnosťou v združení je nápomocný pri riešení 

problémov v obecnej samospráve (podľa prezenčnej listiny). Na základe účasti všetkých  

poslancov na zasadnutí OZ, starosta obce skonštatoval uznášaniaschopnosť zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, ktoré zároveň zahájil. 

2. Procedurálne úkony – (prerokovanie a schválenie programu rokovania, voľba   návrhovej 

komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky) 

Poslanci boli  informovaní o bodoch  programu určených na prerokovanie. Vyššie uvedený 

program  na prejednanie bol jednohlasne schválený.  

Hlasovanie: za: 7. 

V rámci tohto bodu starosta obce dal návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Peter Gálik, Mgr. Miloš 

Tigyi a  overovateľov zápisnice: Patrik Gyepes, Ing. Dušan Lydik. Starosta obce  za 

zapisovateľku určil  Helenu Lacovú a Mgr. Máriu Beneovú. 

      Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schvaľuje návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice. 

      Hlasovanie: za: 7. 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Po prečítaní uznesení starosta podal informácie, že  prvý septembrový týždeň sa dorieši aj 

kúpna zmluva s p. Kerestešovou, že začiatkom leta dopravné značenie bolo kompletne osadené 

ako i informačná tabuľa o zmene. Osvetlenie v počte 8 ks bolo dokúpené a tiež domontované, 

bol opravený rozhlas a t.č. prebiehajú práce spojené s úpravou chodníkov a oporného múru 

v areáli Základnej školy a Materskej školy, vybudovanie novej elektrickej prípojky, so 

samostatným meračom pre každú budovu. Zvonica, ktorá je v zlom stave bude tiež obnovená, 

záleží nám na tom aby sa deti, žiaci, rodičia ako i všetci obyvatelia v obci cítili dobre a tiež mali 

radosť z dobrej a kvalitne vykonanej práce, ktorou  obec skrášľujeme.  K rodinným domom, 

pozemkom na IBV Lúky sa realizujú práce spojené  s kanalizačnými a vodovodným prípojkami 

a potom sa budú vykonávať tlakové skúšky. Komunikácia v tejto časti bola spevnená kameňom  
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ako i cesta pod družstevnými vinohradmi, ktorej povrch je pokrytý šotolinou.  

Elektrifikáciu k deviatim pozemkom, novostavbám rodinných domov obec zabezpečuje. Je 

v štádiu zazmluvnenia o pripojení odberných elektrických zariadení do distribučnej sústavy.  

Cesta do vinohradu bola zrekonštruovaná, o čo sa postaral miestny Spolok priateľov vína a pár 

aktivistov z obce. Po víchrici bola opravená aj strecha na kostole a korýtka. Obec dala vyrobiť 

informačné tabule pre označenia pracovísk Obecného úradu ako i pre budovy Kultúrny dom, 

Dom smútku, Základnú školu, Materskú školu. Cez prázdninové obdobie deti využili možnosť, 

a prihlásili sa do letných táborov. Navštívili družobnú obec Sopronkövesd, Srbsko a druhý letný 

tábor sa uskutočnil v miestnom revíri s názvom „Nyárak“.  Deti boli nadšené, vyšantili sa, 

spoznali aj iné miesta a krajiny.   

Obec ďalej plánuje vysadiť stromy, zeleň a zlepšiť vzhľad obce, avšak tejto téme sa budú 

poslanci venovať v bode č. 6. programu.  

Poslanec obce Bc. Mário Šranko sa spýtal, že prečo nie je pri budove Materskej školy osadená 

dopravná značka. Starosta odpovedal, že značka bude na ohrade, ktorá sa teraz opravuje – 

rekonštruuje.  

4. Prerokovanie školského obvodu. 

Po prečítaní žiadosti od Obce Pohranice, Obecný úrad, 951 02 Pohranice č. 185 o uzatvorení 

dohody spoločného školského obvodu poslanci prejednali. Obec Pohranice žiada pre svojich 

žiakov s vyučovacím jazykom maďarským o zabezpečenie povinnej školskej dochádzky v obci 

Dolné Obdokovce. V Pohraniciach nahlásili zrušenie školského obvodu a rodičia žiakov 

z Pohraníc by prijali, aby ich deti navštevovali základnú školu v našej obci. Starosta dal 

zriadenie školského obvodu v Dolných Obdokovciach, ktorý zabezpečí povinnú školskú 

dochádzku pre žiakov ZŠ v VJM – Alapiskola, Pohranice č. 245 poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 7. 

5. Dodatok k zriaďovacej listine Materskej školy Dolné Obdokovce.  

 Poslanci boli informovaní o vysokom počte zapísaných detí do Materskej školy Dolné 

Obdokovce,  čo kladne zhodnotili. Z tohto dôvodu na základe vysokého počtu detí obec 

vypracovala Dodatok č. 6 zriaďovacej listiny, ktorým sa dopĺňa Zriadenie druhej vyučovacej 

triedy na obdobie od 01.09.2019 do 31.08.2020. 

Starosta obce dal  Dodatok č. 6 a to Zriadenie druhej vyučovacej triedy od 1.9.2019 do 

31.8.2020 poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 7. 

6. Prejednanie realizácie projektu na základe Výzvy MAS - Výzva PRV, opatrenie 7.2. 

Starosta informoval poslancov o žiadosti o poskytnutie dotácie, ktorú obec mieni podať ešte 

v tomto roku na základe Výzvy MAS (Miestnej akčnej skupiny) PRV, opatrenie 7.2 Podpora 

na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania všetkých druhov infraštruktúr 

malých rozmerov vrátane investícií do energie z obnoviteľných zdrojov a úspor energie. Na 

adrese Regionálneho združenia Dolná Nitra o.z., 399, 951 08 Golianovo má MAS sídlo, kde 

obce, ktoré sú členmi tohto združenia  môžu získať podrobnejšie informácie týkajúce sa tejto 

výzvy. Poslanci prehodnotili výzvu a prejednávali možnosť  využitia dotačných prostriedkov 

na základe zámeru na prehlbovanie existujúcich obecných studní, výsadbu zelene, stromov pri 

cintoríne. Pri predložení žiadosti o poskytnutie dotácie v sume 20 000,- € sú potrebné všetky 

prílohy ako aj projekt, položkovitý rozpočet a ukončené verejného obstarávanie. Poslanci sa 

zhodli na projekte, ktorý zahŕňa výsadbu zelene, obec použije existujúcu projektovú 

dokumentáciu, do ktorej zahrnie potrebné špecifikácie za účelom splnenia podmienok 

k predmetnej výzve. V závere diskusie starosta obce dal súhlas na realizáciu projektu na 

základe Výzvy MAS - PRV, opatrenie 7.2 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania 

alebo rozširovania všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátane investícií do energie 

z obnoviteľných zdrojov a úspor energie poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 7. 

 



7. Rôzne.     

a) Starosta obce a poslanci prehodnotili pozitívnu spoluprácu, družbu s obcou Sopronkövesd   

z Maďarska. Zhodli sa o ďalšej spolupráci s touto obcou a oficiálny dokument, teda zmluvu 

o partnerstve s touto družobnou obcou opäť obnoviť.  Poslanci posúdili Zmluvu o družbe obcí 

Dolné Obdokovce a Sopronkövesd s cieľom posilnenia vzťahov, všestrannou výmenou 

skúseností, rozvíjaním vzťahov medzi oboma obcami v oblastiach kultúry, športu a cestovného 

ruchu.  

Starosta obce dal Zmluvu o družbe obcí Dolné Obdokovce a Sopronkövesd v slovenskom 

i v maďarskom jazyku poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 7. 

b) Poslanec Mgr. Miloš Tigyi vypracoval informačný leták pre obyvateľov obce ohľadom 

separácie odpadu, ktorá je v obci na nízkej úrovni. Je potrebné i formou osvety občanov naučiť 

ako sa má správne odpad separovať. Leták je z pevného dvojhárku v slovenskom i 

v maďarskom jazyku, kde je podrobne komodita odpadu popísaná ako aj jej správna separácia. 

Bude zverejnený na našej internetovej stránke aj vo forme videa. Poslanci sa zhodli, že aj 

formou prednášky by mohli byť viaceré domácnosti informované a poučené o separovaní 

odpadu. Poslanec Peter Lüley na podnet občanov podotkol, že kontajnery nachádzajúce sa vo 

vinohradoch sú plné, sú neseparovaného, rôzneho odpadu špatia okolie, bolo by ich dobré 

dopraviť do obce.  

Poslanci  prehodnotili možnosti, ktorými by zaviazali obyvateľov separovať ako je napr. 

nálepkový systém, ale najprv obyvatelia obce obdržia predmetné letáky, ktoré p. poslanec Mgr. 

Miloš Tigyi zašle každému poslancovi na prípadné doplnenie a až potom sa zašlú do každej 

domácnosti.  

c) Poslanci sa informovali na kúpu obecnej kosačky na kosenie veľkých plôch. Už na 

predchádzajúcich zasadnutiach bolo prejednávané zakúpenie, starosta obce mal získať ponuky. 

Zisťoval ceny vo viacerých firmách,  napr. jedna spoločnosť dané kosačky má v sume 23 900,- 

€. Kvalitné a výkonné kosačky s veľa doplnkami sa pohybujú približne v týchto a aj vyšších 

cenách. Starosta už približne tri roky poskytuje na používanie bezodplatne svoju vlastnú 

kosačku na kosenie veľkých plôch verejných priestranstiev v obci, taktiež na zimnú údržbu 

chodníkov odmetaním snehu. Kosačkami - vyžínačmi, ktoré má teraz obec oveľa dlhšie trvá 

kosenie,  je aj namáhavejšie, taktiež v radoch zamestnancov sú toho času výpadky kvôli PN. 

Poslanci prejednali zámer kúpy kosačky na splátky. Máme cenové ponuky, ktoré sa budú 

posudzovať  a zakúpiť na splátky.  Starosta podotkol, že záhradná kosačka, ktorá bola zakúpená 

pred rokom za vyše 2000,- € je z dotácie Regionálneho združenia Dolná Nitra na kosenie 

futbalového ihriska, kapacitne nie je vhodná na dlhodobé kosenie veľkých plôch.  

Starosta obce dal zámer kúpy kosačky na údržbu verejnej zelene poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 7. 

d) Poslanec Peter Lüley podotkol, že nakoľko bola vyradená zelená Fábia a obec má  služobné 

motorové vozidlo zastaralého typu biela škoda fábia, poskytnuté z vyradeného inventáru 

Policajného zboru pred 5 rokmi, bolo by vhodné kúpiť nové, reprezentatívne a najmä 

spoľahlivé auto.  Starosta preto svoje vlastné auto využíva na vybavovanie obecných záležitostí, 

lebo obec nemá vozidlo vhodné na dlhšie cesty, súčasné auto je poruchové aj pri kratších 

cestách. Zamestnanci obce používajú bielu fabiu na presun po obci pri výkone ich práce a na 

prevoz potrebných pracovných nástrojov Otázka bola či si starosta uplatňuje paušál na svoje 

vozidlo, alebo akým spôsobom si dáva preplácať tieto cesty. Starosta si neuplatňuje úhradu 

výdavkov za používanie súkromného vozidla, poskytuje svoj automobil bezodplatne už 

niekoľko rokov, avšak pre ďalšie obdobie tieto výdavky by už mala znášať obec. V iných 

obciach využívajú formu paušálneho poplatku alebo zakúpia nový automobil.  Poslanci sa budú 

informovať v iných obciach o nákupe auta a na cestovné náhrady za použitie vlastného vozidla. 

e) Poslanci prejednávali žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na dieťa navštevujúce 

záujmové vzdelávanie v CVČ (Centrum voľného času), ktorého zriaďovateľom je Mesto Nitra.  



Jedná sa o žiakov s trvalým pobytom v obci Dolné Obdokovce, ktorí navštevujú CVČ v Nitre, 

ktorá zabezpečuje výchovno-vzdelávaciu a záujmovú činnosť pre deti, mládež. Poslanci 

prerokovali danú žiadosť, požadované financie a starosta obce dal návrh poskytnutia 

finančných prostriedkov pre deti s trvalým pobytom v obci Dolné Obdokovce navštevujúcich 

CVČ v Nitre poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 0. 

                     proti: 7 

f) Bc. Mário Šranko predložil Diplom o ukončení vysokoškolského vzdelania prvého stupňa 

v študijnom odbore staviteľstvo,  nakoľko chce byť členom stavebnej komisie.  

8. Sumarizácia prijatých uznesení. 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. 

9. Záver.  

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Patrik Gyepes          ________________ 

 

 

Ing. Dušan Lydik    ________________ 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Helena Lacová ..........................                   

 

 

 

 




